
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Pacółtowo 

 

Zebranie odbyło się w dniu 10 września 2019 r. o godz. 17.15, w lokalu świetlicy 

wiejskiej w Pacółtowie. 

Na ogólną liczbę 479 stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania w 

zebraniu udział wzięło 24 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych 

mieszkańców. 

 

Zebranie odbywało się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest 

ważne bez względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

 

1) Wójt Gminy Tomasz Waruszewski, 

2) Radny gminy- Józef Karwowski, 

3) Pracownik Urzędu Gminy – Jacek Wolski 

 

Porządek zebrania:  

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę 

zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019. 

3. Uchwalenie przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego  

w 2020 r. 

a) zgłoszenie propozycji przedsięwzięć, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

4. Zapytania i wnioski.  

 

 

Przebieg zebrania:  

 



Ad 1 

 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Michał Danielewski, powitał zebranych i 

stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu.  

 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. 

 

Porządek zebrania został przyjęty przez uczestniczących w zebraniu. 

 

Ad 2 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę zakresu 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019. 

Sołtys przedstawił propozycję Rady Sołeckiej zmiany w ramach funduszu sołeckiego 

w roku 2019: 

- Zmiana zadania z „Wyposażenie świetlicy wiejskiej w Pacółtowie” na „Remont i 

wyposażenie świetlicy wiejskiej w Pacółtowie”. 

- Zmiana zadania z „Remont drogi - ulica Podleśna w Pacółtowie” na „Przebudowa 

ulic Podleśnej, Skrajnej i Na Stoku w Pacółtowie”. 

 

Zebranie przyjęło zaproponowane zmiany zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu 

sołeckiego w roku 2019. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad 3 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy i wskazania 

przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. 

 

 a) zgłaszanie wniosków 

 

Przedsięwzięcia do realizacji zgłosił Sołtys i były to: 

1.Zakup urządzeń siłowni plenerowej wraz z montażem – 22 734,56 zł 

2. Budowa oświetlenia drogi – 6 000,00 zł 



3. Organizacja imprez kulturalno- sportowych – 5 800,00 zł 

4. Warsztaty Koła Gospodyń Wiejskich – 2 500,00 zł 

5. Zakup i montaż tablic informacyjnych – 4 000,00 zł 

6. Zakup koszulek reprezentacyjnych dla mieszkańców sołectwa – 400,00 zł 

7. Pielęgnacja i zakup zieleni na terenie sołectwa – 2 000,00 zł 

 

c) podjęcie uchwały 

 

Prowadzący zebranie odczytał projekt uchwały. 

 

Zebranie wiejskie przyjęło uchwałę w sprawie wniosku do Wójta Gminy ze 

wskazaniem przedsięwzięć do realizacji w 2020 roku w ramach funduszu sołeckiego. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3. 

 

W tym momencie o głos poprosił Wójt celem przekazania informacji mieszkańcom. 

Na początku Wójt podziękował KGW za udział w dożynkach w Tylicach i promowanie 

przez KGW zdrowej żywności, a także podziękował producentom lokalnym 

produktów ekologicznych. Wójt podkreślił fakt dużego zapotrzebowania społecznego 

na zdrową żywność, a w gminie mamy producentów takiej żywności. Wszystkie koła 

gospodyń wiejskich w gminie prężnie działają, wciąż powstają kolejne koła, co 

bardzo cieszy. Wszystkie KGW miały swoje stoiska na dożynkach i mogły dzięki 

temu godnie się zaprezentować. 

Dnia 15.08.2019 r. minął termin na zgłoszenie do gminy przydomowych szamb. 

Mimo, że termin minął na razie przyjmujemy deklaracje bez konsekwencji zapłaty 

grzywny. Wójt poprosił o niezwłoczne złożenie deklaracji przez te osoby, które 

jeszcze tego nie zrobiły. Za brak złożenia stosownej deklaracji grozi kara grzywny.  

Ośrodek Pomocy Społecznej przypomina o składaniu wniosków o świadczenie 

wychowawcze. Jeśli wniosek zostanie złożony do 30 września, wypłata nastąpi  

z wyrównaniem od 1 lipca, wnioski złożone po 30 września będą skutkowały wypłatą 

świadczeń, ale bez wyrównania.  

Wójt wskazał i przypomniał również o innych świadczeniach realizowanych przez 

OPS. 



14 września br. odbędzie się piknik rowerowy i będzie to otwarcie nowego odcinka 

ścieżki. Wójt serdecznie zaprosił wszystkich do udziału w tym wydarzeniu. 

Ad 3 

 

Zapytania i wnioski 

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski i zapytania: 

 

Mieszkanka ulicy Zacisze poprosiła o poszerzenie drogi na ulicy Zacisze, 

ponieważ jest problem z wymijaniem się samochodów. 

Wójt odpowiedział, iż rozpozna sprawę poszerzenia drogi, sprawdzi jakie są 

możliwości realizacji wniosku mieszkanki. Zapewnił, że jeśli możliwości pozwolą 

pas drogi zostanie poszerzony. 

 

Sołtys podniósł problem wrastającej w chodnik trawy przy ulicy gen. 

Waraksiewicza, ponieważ w niektórych miejscach chodnik ma zaledwie ok. 30 cm 

szerokości. 

Wójt odpowiedział, że jest poirytowany faktem takiego stanu chodnika przy tej 

drodze. Potwierdził, że w niektórych miejscach trudno przejść chodnikiem i 

fatalnie to wygląda. Dlatego czynił starania, żeby Zarząd Dróg Wojewódzkich jako 

zarządca tej drogi zlecił wykaszanie naszemu Zakładowi Usług Komunalnych. 

Wtedy Wójt mógłby bardziej kontrolować jakość wykaszania. Jednak to ZDW 

decyduje komu zleca usługę i odpowiada za ten stan rzeczy. 

 

Mieszkanka zapytała czy będzie kontynuowana przebudowa ulicy Nowej? 

 

Wójt odpowiedział, że to zależy od posiadanych środków i że sam nie decyduje, 

które drogi są wykonywane w pierwszej kolejności, tylko Rada Gminy. Dobra 

wiadomość dla zebranych jest taka, iż na przestrzeni lat mieszkańcy Pacółtowa 

otrzymali dużo, a już został złożony niedawno wniosek o dofinansowanie 

kolejnych ulic w tej miejscowości – Podleśnej, Skrajnej i Na Stoku. Wskazał, że to 

duże osiągnięcie dla Pacółtowa, że radni przegłosowali właśnie te ulice jako 

planowane do realizacji już 2020 roku, pod warunkiem oczywiście otrzymania 

dofinansowania. Wójt podkreślił rolę Radnego Pacółtowa – Pana Józefa 

Karwowskiego, że rada podjęła taką, a nie inną decyzję. 



 

Mieszkaniec zaapelował o sprzątanie piachu z drogi wojewódzkiej przez 

wykonawcę obwodnicy, kierowcy ciężarówek przewożący piach zostawiają sporo 

tego materiału na drodze wojewódzkiej. 

Wójt odpowiedział, iż na bieżąco pracownicy referatu drogownictwa Urzędu 

Gminy przekazują tego typu uwagi do wykonawcy obwodnicy lub przedstawicieli 

GDDKiA jako inwestora zadania. 

 

 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

Protokołował             Sołtys wsi 

 

Jacek Wolski                       Michał Danielewski 


